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Zarząd Powiatu 

Tarnobrzeskiego 

Protokół Nr 36  z posiedzenia Zarządu Powiatu  Tarnobrzeskiego w dniu  

  22  grudnia    2017 r.   

W posiedzeniu  Zarządu Powiatu  udział wzięli: 

1. Paweł Bartoszek – Starosta Tarnobrzeski 

2. Krzysztof Pitra  –Wicestarosta Tarnobrzeski 

3. Krystyna Kozieja – członek Zarządu 

4. Danuta Serafin – członek Zarządu 

5. Jerzy Sudoł – Członek Zarządu 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:   Skarbnik Powiatu – Elżbieta Wojciechowska,  

Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak.   

Posiedzenie  prowadził Starosta Paweł Bartoszek wg nast. porządku.  

1.  Przyjęcie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

- uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2018 r. – autopoprawka  

- zmiana uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na  2017 r. – z autopoprawką. 

-zmniejszenia opłaty za wydanie prawa jazdy ze względu na zmianę adresu 

spowodowaną nadaniem nazw ulicom w miejscowości Knapy. 

- ustanowienia wydatku niewygasającego 

2. zamiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2017 r. 

3. Przekazanie  do Zarządu Dróg Powiatu Tarnobrzeskiego zadania inwestycyjnego               

( wymiana oświetlenia ulicznego ul. Kościuszki) 

4.  Umorzenie niepodatkowych należności Powiatu ( odsetki od Powiatu Opatowskiego) 

5. Sprawy różne. 

 

Porządek posiedzenia rozszerzono o uchwały Zarządu w sprawach: 

- umorzenia  należności Skarbu Państwa z tytułu opłat za użytkowanie  wieczyste i dzierżawę 

gruntów,  

- umorzenie niepodatkowych należności Powiatu –  odsetki od nieterminowej wpłaty z tytułu 

zajęcia  pasa drogowego w wys. 1,56 zł. 

- upoważnienia    dyrektorów ZS w Gorzycach i ZS Nr 2 w Nowej Dębie do Programu SKS. 

Przyjęto autopoprawkę  do projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia uchwały 

budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2018 r. 

Przyjęto autopoprawkę do projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie  zmiany uchwały  

budżetowej Powiatu na 2017 r.. W autopoprawce zaproponowano zwiększenie planu dochodów 

i wydatków w dz. 801 rozdz. 80195 o kwotę 4 502 zł z przeznaczeniem na realizację projektu 

pn. ERASMUS + „Pod tym samym niebem”. 

Sekretarz Powiatu przedstawił projekt uchwały  Rady Powiatu w sprawie -zmniejszenia opłaty 

za wydanie prawa jazdy ze względu na zmianę adresu spowodowaną nadaniem nazw ulicom w 

miejscowości Knapy. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie  i  skierowany pod obrady  

Sesji Rady Powiatu  we wniosku o rozszerzenie porządku obrad. 

Następnie w związku z procedurą uzyskania decyzji środowiskowej , której termin przekracza 

rok  2017  przyjęto projekt uchwały Rady Powiatu  w sprawie ustalenia  wydatku 

niewygasającego z upływem  roku budżetowego 2017  w wys. 35 000 zł.  Wydatek dotyczy  

projektu  technicznego na przebudowę drogi powiatowej relacji  Grębów – Stany w m. Krawce. 
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Dokonano zmian w budżecie Powiatu na 2017 r. Podjęto kolejno uchwały Nr 36/148 i 36/149   

które stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Przekazano do Zarządu Dróg  inwestycję pn. „ Rozbudowa  drogi powiatowej Nr 1127R – ul. 

Kościuszki w Nowej Dębie w km. 0+000 – 0+510  w zakresie  wymiany oświetlenia ulicznego” 

o wartości brutto 79 950,00 zł. Uchwała Nr 36/150/2017  stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu .Podjęto uchwałę w sprawie umorzenia  niepodatkowych należności Powiatu – 

odsetki  od nieterminowej wpłaty Powiatu opatowskiego  w wys. 0,03 zł. Uchwała Nr 

36/151/2017 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Umorzono  należności Skarbu Państwa z tytułu opłat za użytkowanie  wieczyste i dzierżawę 

gruntów. Uchwała Nr 36/152/2017  stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr 

36/152/2017 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Umorzono  niepodatkowe należności Powiatu –  odsetki od nieterminowej wpłaty z tytułu 

zajęcia  pasa drogowego w wys. 1,56 zł. Uchwała Nr 36/153/2017  stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. Zapoznano się z pismem dyrektora ZS w Gorzycach z dnia 13 grudnia 

2017 r. w sprawie  przedłużenia umów na najem powierzchni  i pomieszczeń  w Zespole Szkół, 

oraz z wystąpieniem dyrektora do  Podkarpackiego  Państwowego  Wojewódzkiego Inspektora 

Sanitarnego w sprawie przedłużenia  do 31 .12. 2018 r.  wykonania zalecenia „ doprowadzenie 

do  należytego stanu sanitarno – technicznego przejść wokół budynku szkoły  - chodniki”. 

Zarząd przyjął treść  pism do wiadomości. 

 Na wniosek dyrektora ZS w Gorzycach i dyrektora ZS Nr 2 w Nowej Dębie  upoważniono 

dyrektorów wym.  szkół  do podpisania i realizacji  umowy o współpracy partnerskiej z   

Podkarpackim Wojewódzkim Szkolnym Związkiem Sportowym w Rzeszowie w projekcie         

„ Szkolny Klub Sportowy”. Uchwały Nr 36/154/2017 , Nr 36/155/2017 stanowią załączniki do 

niniejszego protokołu.  

 

Sprawy różne 

 

W sprawach różnych rozpatrzono nast. sprawy: 

1. Na wniosek Zespołu Szkół w Woli Baranowskiej  przeznaczono kwotę 500 zł ( brutto) 

na  zorganizowanie konkursu  kolęd i pastorałek połączonych ze szkolną wigilią. 

Wymieniona kwota  może zostać przeznaczona na zakup usług związanych z 

organizowanym przedsięwzięciem. 

2. Parafia  Chrystusa Króla , Al.  Niepodległości 9 , Tarnobrzeg otrzymała zgodę   na 

przedłużenie terminu rozliczenia  przyznanej kwoty w wys. 500 zł  ( brutto) na zakup 

usług związanych z organizacją Koncertu  Papieskiego,  do dnia 28 grudnia 2017 r. 

3. Na wniosek UKS przy OSP Siedleszczany przeznaczono kwotę 650 zł ( brutto) na zakup 

usług związanych z  wydrukowaniem Kalendarza Klubowego na 2018 r. 

4. W związku z pismem z dnia 12 .12.2017 r.  Samorządowego Ośrodka Kultury w Nowej 

Dębie przeznaczono kwotę 1 000 zł brutto na dofinansowanie zakupu strojów  

ludowych dla członków Zespołu Pieśni i Tańca „Dębianie” w Nowej Dębie. 

5. Na wniosek z dnia 12 grudnia 2017 r. Zespołu Szkół Społecznych Nr 2 im. Małego 

Księcia- Społeczne L.O.  przeznaczono kwotę 400 zł (brutto) na dofinansowanie 

wydruku książki pt . „Tarnobrzeskie Straszony „ 2017. 

6. Rozpatrzono wniosek PZD – Zarząd  Rodzinnych Ogrodów Działkowych „RAJ” w 

Gorzycach o wsparcie finansowe na zakup literatury fachowej i materiałów 

edukacyjnych.. Ze względu na zbliżające się zakończenie roku budżetowego 2017  oraz 

ograniczone możliwości finansowe nie przyznano dofinansowania. Wskazano na 

możliwość złożenia wniosku w 2018 r. 
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Wobec wyczerpania  tematyki   Starosta zamknął posiedzenie  Zarządu Powiatu w dniu 22 

grudnia   2017 r.  

 

 

Na tym protokół zakończono.                         Zarząd Powiatu 

Protokołował                                         1. Paweł Bartoszek 

Kazimierz Błasiak                                       2. Krzysztof Pitra 

          3.Krystyna Kozieja 

          4. Danuta Serafin 

           5. Jerzy Sudoł 


